



尊敬的各个国家和地区的协会负责人：大家好！

FASAVA 大会在上几届主席和理事以及各个国家和地区的协会负责人的努力下取得了很大的成功，再此我对各位所付出的努力表示敬意和感谢！明年的 FASAVA 大会将在2017年8月11-14日在美丽的澳大利亚黄金海岸举办，同期还举办世界兽医牙科大会，这对于各个国家和地区的兽医来说是一个绝好的学习机会，因此，我希望明年的大会得到你们各个国家和地区兽医协会的支持，并能够在各个场合来宣传推广2017年的 FASAVA 大会。我非常期待能够跟各位协会负责人在黄金海岸见面，祝各位愉快！

Louis Liu

亚洲小动物兽医协会联盟主席

Respectable Presidents from different countries and regions and Friends of the Federation:
Greetings and Good Day!

Thanks to all your efforts, the FASAVA congress has been successful now for many years. I would like to express my great appreciation to you all again.

Next year's FASAVA conference will be held in August 11-14th, 2017, on the beautiful Gold Coast in Australia. This Congress will be held in conjunction with the World Veterinary Dental Conference. This will be a great opportunity to learn more for all Veterinarians from different countries and regions. I hope that next year's conference will be supported by the Veterinary Medical Associations of all countries and regions. I would personally ask that you and your associations take every opportunity to promote the FASAVA conference on every occasion. It is important that our Congress be promoted as widely as possible in order to make our Congress great! I am looking forward to see you all in Gold Coast. We wish you happiness in 2016!

Louis Liu

President of FASAVA

